
Protokół z obrad XXXVI Sesji Rady Gminy w Przyrowie, 

z dnia 26 września 2022 roku 

ad. 1.  Otwarcie sesji 

Sesję Rady Gminy w Przyrowie o godz. 11-tej otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy  

Maria Stępień.  

ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad 

Nastąpiło sprawdzenie listy obecności, po którym Przewodnicząca stwierdziła, że w obradach 

uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować 

prawomocne uchwały. Radny nieobecny: Mirosław Hamerla. 

Przewodnicząca przywitała radnych, zaproszonych gości, Wójta Gminy, Panią Zastępcę 

Wójta, Panią Sekretarz, Panią Skarbnik oraz pracowników merytorycznych Urzędu Gminy  

i wszystkich, którzy oglądają obrady na żywo, jak również uczniów szkół z terenu gminy 

Przyrów wraz z dyrekcją, nauczycielami i rodzicami. 

ad. 3. Przyjęcie  porządku obrad 

Radni w materiałach sesyjnych otrzymali proponowany porządek obrad (w załączeniu).  

Przewodnicząca zaproponowała w ramach autopoprawki zmianę porządku obrad. Zmiana  

ta dotyczyła wprowadzenia do porządku obrad punktu dot. podjęcia uchwały w sprawie 

przyłączenia się do petycji w sprawie obniżenia stawki vat na drewno opałowe. 

Za przyjęciem Porządku obrad po zmianach radni głosowali jednogłośnie (Protokół głosowania 

w załączeniu). 

ad. 4. Przyjęcie Protokołu XXXIV i XXXV-nadzwyczajnej sesji Rady Gminy 

Przewodnicząca poinformowała, że wersja papierowa protokołów znajduje się w Biurze Rady.  

Do Protokołu z XXXIV i XXXV-nadzwyczajnej sesji Rady Gminy, uwagi nie zostały zgłoszone.  

Za przyjęciem Protokołu z XXXIV i XXXV-nadzwyczajnej sesji Rady Gminy, radni głosowali 

jednogłośnie (Protokół głosowania w załączeniu).  

ad. 5. Wręczenie decyzji Wójta Gminy Przyrów w sprawie przyznania 

stypendium za wysokie wyniki w nauce i osiągniecia, dla uzdolnionych 

uczniów szkół podstawowych funkcjonujących na terenie Gminy Przyrów 

Wójt wraz z Panią Przewodniczącą wręczył decyzje Wójta Gminy Przyrów w sprawie 

przyznania stypendium za wysokie wyniki w nauce i osiągniecia, dla uzdolnionych uczniów 

szkół podstawowych funkcjonujących na terenie Gminy Przyrów 14 uczniom uczęszczającym 

do szkół podstawowych na terenie naszej gminy. 

Przewodnicząca zarządziła 5 minut przerwy. 



ad. 6. Informacja Wójta o działalności w okresie między sesjami  

Wójt przedstawił informację międzysesyjną za okres od 29 czerwca 2022 r. do dnia sesji. 

Poinformował zebranych o spotkaniach, w których uczestniczył w tym okresie. Poprosił 

również Panią Wicewójt o uzupełnienie tej informacji. 

ad. 7. Informacja Przewodniczącego Rady w sprawie korespondencji 

wpływającej do Rady Gminy według jej kompetencji 

Przewodnicząca przedstawiła korespondencję, która w okresie międzysesyjnym wpłynęła  

do Biura Rady, według jej kompetencji.  

Poinformowała również, że te i pozostałe pisma które wpłynęły, a nie są rozpatrywane przez 

Radę, są dostępne dla osób zainteresowanych w Biurze Rady. 

Pytań i uwag do przedstawionej informacji nie zgłoszono. 

ad. 8. Informacja Wójta o sposobie realizacji interpelacji Radnych 

Wójt poinformował zebranych w jaki sposób zostały zrealizowane interpelacje, które wpłynęły 

do niego w okresie międzysesyjnym. 

ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie przyłączenia się do petycji w sprawie 

obniżenia stawki vat na drewno opałowe – referent Przewodnicząca Komisji 

Skarg, Wniosków i petycji 

Ponieważ ta uchwała została wprowadzona przez Przewodniczącą do porządku obrad, głos 

zabrała Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji i omówiła szczegóły projektu tejże 

uchwały. 

Do projektu uchwały uwag i pytań nie zgłoszono. Wobec powyższego Przewodnicząca Rady 

poddała pod głosowanie projekt tej uchwały. 

Uchwała Nr XXXVI/226/2022 w powyższej sprawie (w załączeniu) – w obecności 14 

radnych – została podjęta jednogłośnie (Protokół głosowania w załączeniu). 

ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej – 

referent Skarbnik Ewelina Sikora-Migalska 

Projekt uchwały Radni otrzymali w materiałach sesyjnych. Omawiany był także w trakcie 

posiedzeń Komisji. Pani Skarbnik krótko omówiła projekt uchwały. 

Do projektu uchwały uwag i pytań nie zgłoszono. Wobec powyższego Przewodnicząca Rady 

poddała pod głosowanie projekt tej uchwały.  

Uchwała Nr XXXVI/227/2022 w powyższej sprawie (w załączeniu) – w obecności  

14 radnych – została podjęta jednogłośnie (Protokół głosowania w załączeniu). 

 



ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie – referent Skarbnik 

Ewelina Sikora-Migalska 

Projekt uchwały Radni otrzymali w materiałach sesyjnych. Omawiany był także w trakcie 

posiedzeń Komisji. Pani Skarbnik krótko omówiła projekt uchwały. 

Do projektu uchwały uwag i pytań nie zgłoszono. Wobec powyższego Przewodnicząca Rady 

poddała pod głosowanie projekt tej uchwały. 

Uchwała Nr XXXVI/228/2022 w powyższej sprawie (w załączeniu) – w obecności  

14 radnych – została podjęta jednogłośnie (Protokół głosowania w załączeniu). 

ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego Programu współpracy 

Gminy Przyrów z organizacjami  pozarządowymi oraz podmiotami pożytku  

publicznego na 2023 rok – referent Ewelina Wiśniewska 

Projekt uchwały Radni otrzymali w materiałach sesyjnych. Omawiany był także w trakcie 

posiedzeń Komisji. Pani Sekretarz krótko omówiła projekt uchwały. 

Do projektu uchwały uwag i pytań nie zgłoszono. Wobec powyższego Przewodnicząca Rady 

poddała pod głosowanie projekt tej uchwały. 

Uchwała Nr XXXVI/229/2022 w powyższej sprawie (w załączeniu) – w obecności  

14 radnych – została podjęta jednogłośnie (Protokół głosowania w załączeniu). 

ad. 13. Komunikaty i wolne wnioski 

Radni wystąpili z następującymi interpelacjami i wnioskami: 

• Radny Nabiałek – spytał czy wyłączanie oświetlenia ulicznego na ul. Św. Anny, 

Częstochowskiej i Szkolnej związane jest z oszczędzaniem energii czy to jest jakaś 

awaria; 

• Radny Stanuchiewicz – złożył interpelację o podjęcie działań w celu poprawa stanu 

nawierzchni ulic Jasnej i Wąskiej w m. Przyrów; 

• Radny Auguściak: 

▪ spytał na jakim etapie są prace związane z malowaniem barierek na moście  

w m. Sygontka; 

▪ zaproponował aby uwzględnić w budżecie na przyszły rok koszty związane  

z czyszczeniem cieków przykrawężnikowych w ciągu dróg gminnych. 

Wójt udzielił odpowiedzi na zadane pytania i wnioski. 

Radny Stanuchiewicz poinformował o terminie wyjazdowej Komisji ds. Oświaty, Kultury  

i Kultury Fizycznej, która została zaplanowana na 11.10.2022 r. na godz. 12:00. 

Radna Ewa Żmuda zaproponowała aby radni z terenu Przyrowa, w ramach czynu 

społecznego, uporządkowali teren przy pomniku zlokalizowanym przy skrzyżowaniu  

ul. Św. Anny z ul. Szkolną. 

 



ad. 14.  Zakończenie obrad 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodnicząca Rady podziękowała zebranym  

za uczestnictwo w obradach i zamknęła XXXVI sesję Rady Gminy w Przyrowie. 

 

 

Protokółowała: Justyna Pelikan 
 
 
 

Relacja z obrad dostępna jest na stronie: https://przyrow.sesja.pl  

https://przyrow.sesja.pl/

